

Contents

Engineering

- Desta Abebe Bekele, Dubbessa Mulubirhan Hailu** Assessment of the Efficiency of Power Distribution Systems (Onboard Cable Network) of Modern Aircraft during Operational Maintenance..... 5
- Khismatullin A.S., Sirotina E.V., Bakirov R.R., Karimov Sh.D.** Diagnostic System to Monitor the Transformer with the Automated Control System 9

Architecture and Construction

- Cheburkova S.N.** Ensuring Safe Operation of Buildings and Structures 15

Economic Sciences

- Efremenkova I.A.** Economic Aspects of Enhancing Physical Culture and Sport in the Region (The Example of the Smolensk Region)..... 19
- Safina S.S., Teterkina I.G.** Development of International Hotel Chains in Singapore and Vietnam 25

Содержание

Машиностроение

- Деста Абебе Бекеле, Дуббесса Мулубирхан Хайлу** Оценка эффективности систем распределения электроэнергии (бортовой кабельной сети) современных воздушных судов при оперативном обслуживании 5
- Хисматуллин А.С., Сиротина Е.В., Бакиров Р.Р., Каримов Ш.Д.** Диагностический комплекс для контроля трансформатора на основе автоматизированной системы управления..... 9

Архитектура и строительство

- Чебуркова С.Н.** Обеспечение безопасной эксплуатации зданий и сооружений..... 15

Экономические науки

- Ефременкова И.А.** Экономические аспекты развития физической культуры и спорта в регионе (на примере Смоленской области) 19
- Сафина С.С., Тетеркина И.Г.** Особенности развития международных гостиничных сетей Сингапура и Вьетнама 25